
 
 

 
 
 
 
Den Haag, 25 April 2018 
 
 
Onderwerp: Voorstel om in gesprek te gaan 
 
 
 
Geachte heer, mevrouw, 
 
 
 
In de afgelopen weken hebben ook wij de berichten voorbij zien komen over de plannen voor het nieuwe 
proefdiercentrum van de VU en de daaropvolgende harde reacties van dierenbeschermingsorganisaties. 
Ook wij hebben verschillende reacties binnengekregen vanuit onze achterban.  
 
Bij Proefdiervrij werken we hard aan een proefdiervrije toekomst. Dit doen we onder andere door het 
meefinancieren van wetenschappelijk onderzoek, zoals het onderzoek van VUmc onderzoeker Wiep 
Scheper (https://proefdiervrij.nl/project/alzheimer-onderzoek-zonder-proefdieren/). Ons uitgangspunt is 
altijd het benadrukken van de positieve ontwikkelingen. We streven naar een positieve manier van 
samenwerken om tot oplossingen te komen. 
 
Natuurlijk zijn wij niet blij met de komst van een nieuw proefdierencentrum, voor ons voelt het als een stap 
in de verkeerde richting. Maar wij denken ook dat dit wel de kans biedt om ook vernieuwingen door te 
voeren op het gebied van proefdiervrije innovatie. Vanuit deze visie zouden wij graag voor de zomer een 
gesprek met u inplannen over de komst van het nieuwe proefdierencentrum en de mogelijkheden voor 
stimulering van proefdiervrij onderzoek.  
 
Ik kijk uit naar uw reactie, bij voorbaat dank.   
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
Debby Weijers, MSc 
Algemeen Directeur 
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